
Bestyrelsesmøde d. 2024.04.16  
 
Referat 
Tid & sted  

Fysisk i spejderhytten - Tirsdag d. 16. April  2024  kl.16.15 – ca. 18.30 

Deltagere Mette Klinge 
Flemming ’Fleus’ Berg 
Elisabeth Andersen 
Ulla 

 

Afbud  
Rasmus Østergaard  

 

 
1. Pænt goddag  
   
2. Valg af referent 

 
a. Elisabeth 

 
3. Orientering og dagsordenspunkter fra formanden, ledere mm.  

  
a. Noget nyt vedr. Sæby’ 500 års fødselsdag i 2024 

Carsten er blandet ind i dette og det sidste vi har hørt, er at vi har fået den ønskede plads ved 
Fruen ved havet. Vi holder fast i aktiviteter med bål og tømmerflåder.  

b. Rengøring i spejderhuset; Vi mener Rasmus har styr på dette og der er lavet en plan frem til 
sommerferien. - vi tjekker lige op på dette.  

c. Indtægter 2024: status og opgaver 
i. Der er kommet en del tilmeldinger ind, Elisabeth skal lige have fulgt op på hvem der 

ikke har meldt sig på banen endnu.  
* Sindal marked skal vi ikke regne med i år, da de ikke har kaffeteltet, men de vil 
kontakte os hvis ikke de får dækket vagterne med rengøring af toiletter og pladsen.  
* Fleus oplyser der nok ikke kommer så mange krydstogtskibe i weekenden i år, så 
der får vi nok ikke rigtigt nogle vagter.  
Til gengæld må vi gerne komme med alle dem vi kan samle til Skagen Marathon - og 
vi får penge for de hjælpere, der er 15 år og ældre.  

ii. Butikker der vil have reklamer i pløkken? 
Fleus følger lige op på den reklame, vi har kørt i et år, om de evt. vil fortsætte.  
Elisabeth printer en A5 flyer til at dele rundt til firmaer og forretninger.  
Mette & Matias vil gerne hjælpe med at dele nogle ud.  

4. Nyt fra udvalg 
* Arbejdsdag Udvalg: Der har været arbejdsdag i Skovmandshytten, der er lavet 
brænde, ryddet op i laden, alt det der var fældet sidste år er hentet op til laden og 
flækket. 
Fleus oplyser der er lavet fjernstyring på varmepumperne i begge hytter, så vi kan se 
hvor varmt der er og regulere varmen på afstand.  
Der er kommet tilbud på at få genetableret strømmen ned til Jagthytten.  
Og der vil blive tjekket op på lyset i sovesalen på den nye hytte.  
*  Juletræsudvalget: Vi har fået solgt vores netmaskine, da vi ikke selv netter træerne 
mere. Den er solgt for ca. 1100 kr. på auktion.  
Og der skal nok bestilles 50 træer mere i år, set ud fra at vi fik udsolgt hurtigt i 2023. 
Vi skal tænke på reklame 1 mdr. før start igen i år.   
* Cykelsponsorløb - når vi skal finde sponsorer til pløkken, skal vi huske og tænke ind at 
de også kan sponsorere noget til cykelløbet. (Skjold i Vorså kørte 100.000 ind ved hjælp 
af 10 voksne og en masser sponsorer.) 

 



5. Nyt fra kasserer 
 

a. Status på økonomi  
Fleus oplyser det går godt med at skrive tingene ind i regnskabet selv, nu vi ikke får hjælp fra 
Brian. De er godt med på denne front.  
Følgende projekter er i gang:  

* Fjernstyring på varmepumper.  
* Ny radiator i lederrummet.  
* Solceller på seniorhytten, men her kan man kun få 20%, så pt er vi igang med at 

søge andre fonde 
  Økonomien ser okay ud pt - ca. 300.000 kr. på kontoen.  

b. Tilskudsansøgninger til kommunen har vi fået udsat til mandag d. 22/4. 
c. Fondssøgning er godt i gang, blandt andet søger vi Sparnord Jubilæumsfonden om båludstyr 

og bålpander med langt skaft.  
Derudover er der ved at blive søgt midler til at lave noget ved det areal vi har fået brugsretten 
på, som kan komme til gavn for spejderne, børnehaven og Sæbynitter.  
 

6. Plan for hvordan vi får unge spejdere med i bestyrelsen til næste valg.  
*  Pt har vi stadig ikke nogle der er over 15 år og kan motiveres til at være den del af 
bestyrelsen. Vi vil tænke over hvordan vi måske kan gøre bestyrelsesmøderne mere spændende 
for de unge.  

 
7. Næste Bestyrelsesmøde Møde? 

 D. 28/5 kl. 16.15-18.30 
8. Evt. 

- Vi har oplevet at købs kontoen vi plejer at bruge i spejdersport i Ålborg ikke fungere mere, så det er ikke 
muligt at gå ind i forretningen og købe på gruppens konto længere, da de har oplevet problemer med at 
regninger ikke er blevet betalt fra andre grupper.  
Fleus har dog kontakt til en anden butik, hvor han kan bestille igennem, så vi kan sende en besked til 
ham når vi mangler noget.  

 
 

Med spejderhilsener 
Bestyrelsen 

Afbud til: Mette Klinge 
bestyrelsen@dds-saeby.d 

 


